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Jak říká plukovník v penzi1, Douglas MacGregor, ocítáme se na pokraji 3. světové války. 

20% vší ropy cestuje skrze Hormuzovu úžinu a Suezský průplav a teď hrozí, že tam bude 

válka. Tvrdohubý americký senátor Lindsey Graham radí jako řešení bombardovat kritickou 

infrastrukturu v Iránu. Jenže kdyby Amerika napadla Irán, pak je možno očekávat to nejhorší. 

Amerika má vojáky v Iráku a v Syrii, kde jsou pod neustálým útokem už teď. Co by 

následovalo potom, by bylo strašné, protože by byli oplátkou zničeni. 

Další problém je v otevřených americko-mexických hranicích. Hezbollah mají velké 

zastoupení v Mexiku a tím pádem je možno očekávat že se touto dobou nachází větší 

množství jejich agentů i ve Spojených státech. Kdyby Amerika napadla Irán, tito všichni by 

mohli být aktivováni a napadli by celou zemi zevnitř. 

Pak by samozřejmě byla Amerika v přímé válce s Ruskem, protože Rusové by neseděli se 

založenýma rukama a dívali se jak Američané ničí Irán. A jakmile by se Rusko zamíchalo do 

konfliktu, tak by to přestalo být místní záležitostí. Turecko by se spolehlivě přidalo, jsou to 

všecko Sunni Muslimové a mají největší armádu široko daleko. 

Spojené státy sice vydaly sankce proti Iránu, byly to celé dlouhé roky sankcí a nic tím 

nedocílili. Sankce většinou ublíží populaci tím, že sníží jejich životní úroveň a udělají jejich 

život obtížnější, ale v žádném případě to nezmění strategii vlády a její cíle. 

Katastrofa velikášských záměrů 

Kdysi v polovině2 1990. let se smluvilo několik amerických imperialistů (Wolfowitz, 

Cheney, Rumsfeld, Perle) a vytvořili skupinu, kterou nazvali: ‘Projekt pro nové americké 

století‘ (The Project for a New American Century). V podstatě se jednalo o to, jak v Americe 

způsobit další ‘Pearl Harbor3‘, který by se stal důvodem pro války na Středním Východě, za 

účelem změny režimu. Jednalo se o vytvoření ‘Většího Israele‘ (Eretz Israel) kdy by fanatici 

z Likud strany převzali vládu nad územím dalších, sousedních států. 

Obsahem toho postupu bylo všecko, co se právě děje dnes. Tento plán měl za úkol zrušit 

dohodu z Oslo, která zaručovala mír na Středním východě skrze ekonomickou spolupráci a 

dvojstátnost v Palestině: Palestinu a Israel. Další bylo začít ozbrojené výpady na palestinské 

území, po čemž následovalo zničení režimu Saddama Husseina v Iráku a poslední bod byl 

ozbrojený vpád do Libanonu, útoky na Syrii a Irán. 

Generál Wesley Clark k tomu přidal, že by bylo záhodno napadnout během následujících pěti 

let celkem sedm zemí: Irák, Syrii, Libanon, Libyi, Somálsko, Sudán a Irán. 

Tím by vznikl nový stát, projektovaný Theodorem Herzlem, Vladimírem Jabotinským a 

rabínem Isaac Kookem více než o století dříve. Ten stát by se jmenoval ‘Větší Israel‘ a jeho 

mapka je připojena níže. 

Podle toho plánu by Israel zabral 100% Palestiny, 100% Jordánu, 100% Libanonu, 70% 

Syrie, 50% Iráku, 33% Saudské Arábie a Egypt až po řeku Nil. Jak bylo psáno již dříve, ty 

dva pruhy na israelském praporu jsou dvě řeky: Eufrat a Tigris. To celé měli v plánu zabrat 

už dávno. Pak se zřejmě plán změnil a zabírané území je mnohokrát větší. Dnes ty dva modré 

pruhy s největší pravděpodobností znamenají Eufrat a Nil. 



S jídlem roste apetit 

Dnes chce Israel toto území. Co bude chtít 

dále? Snad celý svět? 

Naštěstí byl tento plán přerušen částečným 

kolapsem západního finančního systému v r. 

2008 a poté změnou světové architektury na 

multi-polarizovaný svět. Jenže příšery, které 

způsobily 9/11, zavraždily Yitzhaka Rabina 

v r. 1995 a Yassir Arafata v r. 2004 se nedávno 

probraly a dnes mají v úmyslu ten plán 

opravdu provést. Je zjevné, že se nacházejí 

v jakémsi velikášském opojení, protože něco 

takového je – jednoduše řečeno – nemožné. 

Současný premiér Israele, Benjamin Netanjahu a jeho neokonové-podporovatelé z Ameriky a 

z Británie zřejmě souhlasí s tím, že Israel rozpoutá válku se všemi svými sousedy. Možná 

doufají, že se jim takto podaří zastavit čínský a ruský projekt nové hedvábné stezky, nazvané 

‘Belt and Road Initiative‘ (volně přeloženo: Cesta jako opasek kolem světa), která má vést 

z Číny, přes Asii, skrze Irán, Turecko, Moskvu až do Rotterdamu a odtud do severní Itálie. 

Západní internacionalisté vidí tento obchodní koridor jako ohrožení své vlastní existence. 

Proto chtějí použít Israel k přerušení, ne-li zničení celého záměru. Jejich postup se sestává ze 

tří bodů: 

1. Vytvoření obchodního koridoru ze Středního východu do Indie, který již oznámili na 

setkání G20 národů v říjnu 2023. Má to být síť železnic a cest, která povede skrze 

Arabské Emiráty, Saudskou Arabii, Israel a Evropu. Turecko je vynecháno. Doufají, 

že tímto podlomí plánovanou čínskou hedvábnou stezku. 

2. Postavení Ben Gurionova kanálu4, který by spojoval Rudé moře se Středozemním a 

vedl by přes Israel. Byla by to vážná obchodní konkurence pro Suez. 

3. Využití obrovských zásob ropy a zemního plynu, které byly objeveny u pobřeží Gaza 

pruhu. To je důvod, proč chtějí odtud vypudit Palestince, kteří jsou právoplatní 

majitelé celého území, včetně tohoto přírodního bohatství. 

To celé je šílený plán totálních lunatiků, který nemůže uspět. Západ nejen že nemá finanční 

prostředky, se kterými by mohl něco takového vykonat. Ale nemají ani dostatečné inženýrské 

znalosti, aby tento mega-projekt mohli navrhnout, ne pak vybudovat. 

Nastolení Hamas bylo záměrné 

Proto byli Israelci velmi rádi, když Hamas vyhráli v r. 2007 volby v Palestině a ujali se 

vedení. To dovolilo israelské vládě prohlásit Palestinu za nepřátelský stát a zahájit proti nim 

útoky. To byl ten důvod, proč Israel Hamas militanty podporoval, finančně je udržoval při 

životě a pomáhal budovat jejich organizaci – to všecko byla jedna hanebná strategie jak také 

oddělit Palestince na Gaza od těch, co žijí na Západním břehu. 

Co se týče plynu a ropy, celých 20 blokoval Israel práci na tomto nálezu, čímž ožebračovali 

již tak chudé Palestince, ale i sebe samotné. Zpráva z OSN, z r. 2019 se o tomto záměru 

vyjadřuje následovně: 



„Geologové a ekonomové potvrdili, že Okupované palestinské území se nachází 

nad podstatnými reservoáry ropy a zemního plynu, v prostoru ‘C‘ okupovaného 

Západního pobřeží a pobřeží středozemního moře v blízkosti Gaza pruhu. 

Bohužel, okupační síly nadále zabraňují Palestincům, aby tyto zdroje čerpali a 

měli tím z této energie užitek … palestinské zásoby ropy a zemního plynu mohly 

být čerpány ku prospěchu palestinského lidu, v čemž jim Israel buď zabraňuje, 

anebo je čerpá sám, aniž by respektoval mezinárodní zákony.“ 

Takže jestli chce Israel skutečně získat toto obrovské bohatství, které je odhadnuto na půl 

bilionu v dolarech, pak to může docílit pouze tehdy, když jeho právoplatní majitelé, kteří žijí 

na Gaza, jednoduše zmizí. 

Proto zkoušejí Palestince vyvraždit a ten zbytek vyhnat do pouště, kde zahynou. Zjevně 

v Israeli peníze převládají i nad miliony lidských životů. 

Proč Irán zklamal? 

Je možné, že Hamas spoléhali5 na Irán, že jim pomůže v bojích proti israelské armádě. 

Všichni na začátku slibovali pomoc a pak, kromě Jemenu, Syrie a Hezbollah nikdo nepohnul 

pro Palestince prstem. Co se stalo, že všichni změnili názor? 

Ty důvody leží v minulosti, v období iránsko-irácké války, která začala v září 1980, trvala 

celých 8 let. Skončila porážkou Iránu, kterému se nepodařilo vyhrát i když dostali vojenskou 

pomoc z Israele. 

Později, v 1990 letech a dále, Irán mocně podporoval Hamas finančně, i když mezi nimi byly 

náboženské a politické rozdíly: Iránci jsou Šítové a Hamas jsou Sunni Muslimové. Až v r. 

2012 se jejich vztahy změnily. Tehdy Hamas odmítli podporovat Bašar Al-Assada, presidenta 

Syrie přesto, že v Syrii vypukla civilní válka. A Assad byl spojenec Iránu. 

S největší pravděpodobností tu civilní válku vyprovokovaly Spojené státy, které se ze všech 

sil pokoušely Assada odstranit. Dokonce i v Americe tehdy letělo heslo: ‘Assad must go! 

Assad must go!‘ (česky, Assad musí odstoupit). Málem i děti na ulici to recitovaly: 

propaganda tehdy jela na plné obrátky. 

Následkem toho přestal Irán finančně podporovat Hamas, čemuž Hamas nepomohli tím, že se 

smířili se Saudskou Arábií, která je odedávna s Iránem znepřátelena. 

Takže přesto, že v době současného válečného konfliktu v Palestině iránský vedoucí, Ajatola 

Ali Khamenei poslal Israeli varování, ve kterém řekl, že Hamas mohou ztratit trpělivost a pak 

je nemusí být snadné zastavit, Iránci neudělali na podporu Palestinců vůbec nic. 

Kvůli malicherným třenicím, jako je menší rozdíl v náboženství, anebo to, s kým se kdo 

přátelí, zabraňují obrovskému arabskému celku, který obývá Střední Východ, aby se sjednotil 

a jednou provždy porazil společného nepřítele. Skoro to vypadá, že ty rozdíly mezi nimi byly 

vytvořeny nějakými chytrými manipulátory záměrně a tito lidé nepoznají úskok a jako ty 

ovce kráčí přesně tím směrem, kterým neviditelná šipka globalistů přikazuje. 

Irán se svým chováním vůči Hamas nesmírně ponížil před ostatními arabskými státy a přesto, 

raději snesli potupu, než by pomohli svým arabským bratrům (ne tak docela bratři, ale jaksi 

ano) a zničili společného nepřítele. Skoro se zdá, že namísto vojenské pomoci chce Irán spíš 



využít situaci pro své vlastní záměry a rozšířit svůj vliv po Středním Východě, jmenovitě 

v Iráku, Libanonu a Jemenu. 

Mnoho let útisku 

Celá desetiletí vraždili izraelští vojáci bezbranné palestinské obyvatele a zatlačovali je do 

menších a menších územních celků. A v současné době ještě dále tyto lidi traumatizují tím, 

že jim ničí i to málo, co jim zbylo a nakonec je chtějí hromadně vyhnat do Sinajské pouště, 

kde není nic, než písek a kamení. 

To všecko je nesmírný přečin, který ‘Muslimské bratrstvo‘, což je vedení Hamas, nemusí 

tolerovat. Hlavní stan Bratrstva, který je v Kataru, se skládá z multi-miliardářů a tito se 

snadno spojí s jejich Egyptskou větví, kdy pak mohou společně předstírat napadení Israele. Je 

ale těžké určit kterou stranu budou tyto spolky podporovat, protože až doposud fungovaly 

jako organizační jednotka pro Anglo-Zionisty. 

Kdyby ke třenicím tohoto druhu došlo někdy v 1990. letech, kdy ještě neexistovalo spojení 

Ruska s Čínou a s Iránem, kteří dnes mohou snadno bránit Egypt proti Anglo-Zionistům, pak 

by možná Bratrstvo uspělo. V současné době se ale může něco takového vyvinout zcela jinak, 

což nemusí být prospěšné a může to vyústit v jadernou válku. 

Poznámka na okraj: V tomto směru jsou též nebezpeční tak zvaní ‘křesťané‘ z Ameriky, což 

jsou většinou ‘evangelicals‘ a jiné sekty, které pevně stojí při Israeli. Jsou přesvědčeni, že 

vybudování ‘Většího Israele‘ navodí druhý příchod Ježíše Krista a protože jsou velmi bohatí, 

udělají všecko pro to, aby tomuto plánu pomohli. 

Druhý příchod Ježíše Krista je podvod, je to výmysl Zionistů, kteří tím zkouší zpracovat 

lidstvo natolik, aby když jim pak představí svoji verzi ‘Ježíše Krista‘, což bude Antikrist, tak 

ho všichni přijmou za toho pravého. Ježíš Kristus znovu nepřijde. Už zde byl jednou a to by 

mělo všem stačit – nemůže nám stále dokola chodit pomáhat. Stejně ho velká část lidstva 

nepochopila a ta možnost, že ho pochopí podruhé a potřetí není velká. A kdyby přece jenom 

přišel, tak Zionisté a celý stát Israel budou ti první, kteří pocítí jeho hněv. 

Takže ten jediný způsob, jak zabránit nejhoršímu je vyžadovat okamžité skončení bojů 

v Palestině, přesně jak to Rusko, Čína a velké množství lidí po celém světě, dokonce i 

v Americe, požadují. 

Proč vůbec ta válka? 

Jak píše6 Dr. David Martin, Israelci, nebo lépe řečeno Zionisté měli v plánu odstranit 

Palestince z jejich vlastní země a nahradit je svými lidmi od samého začátku, kdy Palestinu 

okupovali. Všichni z nich s tím souhlasili. Jediný nesouhlas byl ohledně metody, jak toto 

docílit. Ale v podstatě se této myšlenky nikdy nevzdali, jak již řečeno dříve a dokonce míní 

ten miniaturní státeček, který si říká ‘Israel‘ rozšířit na mega-stát a to na úkor všech svých 

sousedů. 

Židé vždycky viděli svůj vlastní stát zalidněný pouze těmi, kteří se hlásí k židovství a 

zbavený veškerých jiných náboženských vlivů, jako je Islám, nebo křesťanství. Je to podivné, 

protože většina současných Židů jsou ateisté a žádné náboženství nevyznávají. To, že by brali 

v úvahu biblický Starý zákon, nepřipadá v úvahu. Takže každý, kdo používá výraz ‘judeo-

křesťanství‘ neví o čem mluví a nerozumí současné problematice. 



Zde je také otázka, proč vůbec chtěli židovský stát? Mezi Židy samotnými je mnoho odpůrců 

této myšlenky. To jsou lidé, kteří se drží biblického návodu, který říká, že Židé musí být 

navždycky roztroušeni mezi různými národy a nikdy nebudou mít dovoleno zformovat svůj 

vlastní stát. Tím pádem židovští odpůrci státu Israele nepovažují ty Židy, kteří stát Israel 

uznávají, za skutečné Židy. A mají pravdu, však to taky vůbec žádní Židé nejsou; nemají ani 

kapku semitské krve a už vůbec nemají nárok na místo, které okupují. 

Už to je podivné, že Židé existují. Během staletí bylo mnoho přistěhovalců z cizích zemí do 

evropských států, do obou Amerik a jinam a ti všichni se spojili s místním obyvatelstvem a 

jako ojedinělá rasa, nebo národnost, prostě zanikli. Ne tak Židé, ti se vždycky oddělují od 

místní populace, pravděpodobně proto, že se cítí nadřazeni. 

Velkou zásluhu na tom mají také jejich rabíni, kteří je neustále straší s tím, že všichni ostatní 

jsou proti nim zaujati a chtějí je zničit. Není to samozřejmě pravda. Anebo, lépe řečeno, 

nebyla to pravda až do 7. října, kdy se začal Israel ukazovat světu ve své pravé podobě, která 

je vražedná, nesmlouvavá a nemilosrdná. Něco takového může způsobit, že jejich ‘prorocký‘ 

blábol o nenávisti ostatních se stane pravdou. 

Starý plán na odstranění Palestinců 

David Martin píše, že snaha vypudit Palestince z jejich vlastní země byla mocně podpořena 

americkým židovským milionářem, Edwardem A. Normanem (1890-1955), který po sobě 

zanechal obsáhlý popis, jak by mohl být irácký vládce přesvědčen, aby palestinskou populaci 

přijal do své země a poté měl být každý Palestinec uplacen, aby se tam přesídlil. 

Norman byl dostatečně inteligentní, aby rozpoznal nebezpečí nuceného přesunu Arabů do 

jiných zemích. Ve zmíněném návodu píše, že něco takového by nebylo dobré, protože by to 

mohlo způsobit, že by Arabové zaujali proti Židům nenávistný postoj, který by v nich zůstal 

po generace. Možná proto je Židé zkoušejí dnes vyvraždit, aby je těchto nenávistných pocitů 

zbavili. Jejich omezená chápavost jim nedovoluje rozpoznat, že páchají těžký zločin. 

Už židovští farizejové se kdysi dávno, při ukřižování Ježíše Krista vyjádřili, že: „Krev jeho 

na nás a na naše děti“ a dnes dělají vše pro to, aby se to naplnilo. 

Zionisté s Normanovým návrhem vesměs souhlasili. Zakladatel Likud strany, Jabotinský 

k tomu pouze dodal, že vládce Iráku by měl poslat Palestincům pozvání k přesídlení do jeho 

země a tehdy by se měla ‘Světová zionistická organizace‘ postavit na odpor. To proto, aby si 

Palestinci nemysleli, že to byl jejich, židovský nápad, dostat je ze země ven. Také to může 

‘podezřívavé a ignorantní‘ Araby, jak se vyjádřil, utvrdit v tom, že když si Židé nepřejí, aby 

Palestinu opustili, tak že na truc půjdou pryč. 

Vskutku, plán hodný Machiavelliho pochvaly: zrádný a zákeřný. 

Zionisté pak pověřili původního redaktora britského týdeníku ‘Great Britain and the East‘, 

což byl H.T. Montague Bell, aby pro přesuv do Iráku připravil půdu. Bell neměl předložit 

iráckým občanům přesídlení Palestinců do jejich země jako hotovou věc, ale měl navodit 

situaci tak, aby ten nápad vznikl v jejich hlavách. K tomu účelu měl klást patřičné navádějící 

otázky hlavním představitelům země a tyto, spolu s jejich odpovědí, publikovat. 

Bell se svého úkolu zhostil velice dobře. V Iráku se setkal se všemi představiteli země a pod 

záminkou, že sbírá informace pro článek v londýnských novinách, z nich dostal správné 



odpovědi. Zpátky v Anglii, napsal pak několik článků, které vyšly ve ‘The Times‘ a kde 

v podstatě říkal, že ekonomická budoucnost Iráku závisí na přílivu emigrantů do země. A pak 

ty články rozeslal všem hlavním lidem v Iráku. 

Jenže celý plán neuspěl. Podle vyjádření ‘Britské koloniální kanceláře‘ to byl plán amatérský 

a nepraktický. Podle nich je nutno použít k vyhnání původních obyvatel Palestiny ze země 

přímé a barbarské způsoby. 

A tento názor přetrvává v zionistickém státě Israel a jeho vedení dodnes. 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=zm7D_b-6Bug&t=9s 
2 https://www.vtforeignpolicy.com/2023/12/the-greater-israel-scheme-and-its-global-power-play-a-delusional-

recipe-for-armageddon/ 
3 Nálet na americkou vojenskou základnu v Pearl Harbor byl proveden Japonskem 7. prosince 1941, které bylo 

tajně vyprovokováno vedením Ameriky. Bylo to využito k zavlečení Spojených států do 2. Světové války. 
4 ‘Ben Gurion kanál‘ byl vysvětlen v minulé kapitole, nazvané ‘Proč ta strašná válka v Palestině a z ničeho nic‘, 

kde je také popsána zápletka s nalezišti ropy a zemního plynu, které má Israel v úmyslu Palestincům ukrást. 
5 https://www.middleeastmonitor.com/20231209-a-question-has-surfaced-again-why-has-iran-failed-hamas/ 
6 https://heresy.is/dcdave/the-zionist-mentality-and-method/ 

 


